

美國勞動節假期休市通知

尊貴的用戶：

由於美國時間 2026 年 9 月 7 日（星期一）為美國勞動節假期，紐約金市休市，本公司之現貨黃金/白銀交易平台服務時間將作出以下調整（以下為北京時間）：

假期休市時間：2026 年 9 月 8 日（星期二）02:15 至 06:01 前；

恢復交易時間：2026 年 9 月 8 日（星期二）06:01 正常開市交易。

溫馨提示：

- 公眾假期或週末休市期間，市場波動性和流動性可能受到影響，開市後行情可能出現較大波動。請您審慎管理持倉風險，並確保賬戶保證金充足。如賬戶保證金不足，本公司可能採取強制平倉措施以控制風險。
- 休市期間，所有掛單、止損及止盈指令將保持有效，直至您主動取消或指令到期。

金榮中國金融業有限公司作為香港黃金交易所（HKGX）AA 類 084 號持牌成員、金集團核心成員及認可交割條鑄造商，其現貨黃金白銀投資產品嚴格遵循香港投資合規標準及相關法例。另外上述投資產品未必完全符合您所在地區的監管要求，請您在投資前審慎評估。

如有任何疑問，請透過 24 小時網上客戶服務或致電（+852）2355 7866 聯絡我們。

金榮中國金融業有限公司

2026 年 8 月 28 日

Notice on U.S. Labor Day Holiday Market Closure

Dear Valued Clients,

In observance of the U.S. Labor Day holiday on Tuesday, Sep 7, 2026 (U.S. time), the New York Gold Market will be closed. Accordingly, the trading hours for our Spot Gold/Spot Silver platform will be adjusted as follows (specified in Beijing Time):

Market closes from 02:15 to 06:01 Sep 8, 2026 (Tuesday)

Market reopens at: 06:01 on Sep 8, 2026 (Tuesday)

Important Reminders

1. During public holidays or weekend closures, market liquidity and volatility may be affected. Price fluctuations may be more pronounced upon market reopening. We strongly recommend that you manage your positions prudently and ensure sufficient account margin. In the event of insufficient margin, forced liquidation may be executed to control risk.
2. All pending orders, including limit, stop-loss, and take-profit orders, will remain valid during the holiday period unless canceled by you or upon expiration.

Up Way China Bullion Limited is a class "AA" licensed member (No. 084), a Bullion Group core member, and an Authorized Good Delivery Bars Minter of the Hong Kong Gold Exchange (HKGX). Our spot gold and silver investment products strictly comply with the investment compliance standards and relevant regulations in Hong

Kong. Please be reminded that such investment products may not fully comply with the regulatory requirements of your jurisdictions. We strongly advise you to exercise caution before making any investment.

If you have any enquiries, please feel free to contact us via our 24-hour online customer service or call us at (+852) 2355 7866.

Up Way China Bullion Limited

Aug 28, 2026